
 

 

 

 

 

 

 

  
 

 

Aan de voorzitter van de gemeenteraad van de gemeente Dongeradeel 
Burgemeester drs. M.C.M. Waanders 
 
 
Onderwerp:  Verzoek tot het houden van een interpellatiedebat naar aanleiding van de 

aanhoudende klachten over mobiliteitscentrale Jobinder 
 
 

Dokkum, 23 januari 2018 
 
Geachte voorzitter, 
 
Met deze brief verzoekt de fractie van Dongeradeel Sociaal tot het houden van een interpellatiedebat 
betreffende het in de aanhef genoemde onderwerp in de raadsvergadering van donderdag 25 januari 
aanstaande. 
 
De fractie van Dongeradeel Sociaal wenst in 1e termijn van het interpellatiedebat de volgende vragen 
voor te leggen aan het college en verantwoordelijk wethouder mevr. De Graaf. Tevens wensen zij 
hierover het debat aan te gaan met de andere fracties in de gemeenteraad.     
 

1. Wat vindt de wethouder van de aanhoudende klachten van gebruikers over de nieuwe 
mobiliteitscentrale Jobinder? 
 

2. Hoe is het mogelijk dat deze situatie is ontstaan na de langdurige voorbereiding? 
 

3. Wat heeft de wethouder in de afgelopen weken gedaan om de klachten op te lossen? 
 

4. Eén van de klachten is het betaalde telefoonnummer. Wat heeft de wethouder eraan gedaan 
om dat nummer gratis te maken? 
 

5. Een andere klacht betreft de toegenomen kosten. Waarom is ervoor gekozen om de kosten 
van het WMO-vervoer te verhogen met € 0,50 per rit en € 0,01 per kilometer? Een ritje van 
Dokkum naar Leeuwarden is nu 20 procent duurder. Wat vindt de wethouder daarvan? 

 
Wij houden ons het recht voor om in 1e, dan wel in 2e termijn aanvullende vragen te stellen. 
 
 
Namens, 
Dongeradeel Sociaal 
Jouke Douwe de Vries 


